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Les estacions d'esquí gironines, satisfetes 
amb l'ocupació per la Puríssima, que 
esperen que inauguri una bona temporada 

Els turistes a la demarcació han optat, sobretot, per desplaçar-
se al Pirineu i a zones d'interior 

Estat de les pistes d'esquí a la Molina | FGC 

Les estacions d'esquí gironines estan satisfetes amb els visitants que han rebut 
aquest pont de la Puríssima i esperen que això «marqui l'inici d'una bona 
temporada»". A La Molina, el director de l'estació, Xavier Perpinyà, ha dit que 
«obrir ha permès a la gent fer un tastet de neu i activar l'economia de la 
zona». En la mateixa línia, el director de Vallter 2.000, Enric Serra, agraeix 
haver pogut obrir pel pont «en unes condicions similars a les de l'any 
passat». Una situació que descriu com a «anòmala» perquè «les estacions 
d'esquí catalanes són, pràcticament, les úniques que ja han pogut obrir». 
Pel que fa als apartaments turístics, l'ocupació ha estat bona sobretot al 
Pirineu, amb ocupacions del voltant del 90%, i més baixa als càmpings. 

 
A les comarques gironines, el pont de la Puríssima ha permès emplenar 
sobretot els destins del Pirineu i omplir també les localitats d'interior. En canvi, 
com és habitual, les poblacions de costa han estat menys populars entre les 
eleccions dels visitants. 

Un dels grans atractius d'aquests dies han estat les estacions d'esquí. Tant des 
de Vallter 2.000 (Ripollès) com des de La Molina (Ripollès/Cerdanya) s'han 
mostrat satisfetes amb l'ocupació i la venda de forfets durant aquests dies de 



pont. Tot i que encara és d'hora per tancar els comptes, des de les dues 
estacions asseguren que han rebut «un volum de visitants similar al de l'any 
passat». 

El director de Vallter 2.000, Enric Serra, ha dit que estan «molt contents 
d'haver pogut obrir amb bones condicions pel pont de la Puríssima». La 
previsió era fer-ho el dia 2, però «la meteorologia no ho va permetre». A La 
Molina, la intenció també era obrir més d'hora; concretament, el 25 de 
novembre, però es va acabar obrint el 5 de desembre -un dia abans que 
Vallter- en un primer moment només amb la pista Llarga. 

En la mateixa línia, el director de La Molina, Xavier Perpinyà, ha destacat la 
satisfacció de l'estació després del pont perquè han «pogut obrir tota la zona 
central de l'estació amb uns 14 quilòmetres esquiables» i això «ha permès 
a la gent fer un tastet de neu i activar l'economia de la zona». «Les 
estacions d'esquí som el motor del territori i fem girar el que hi ha al 
voltant de les estacions, com hotels, restaurants o botigues de lloguer», 
ha dit Perpinyà. 

A Vallter, s'ha completat l'oferta de la zona amb moltes activitats 
complementàries a l'estació mateixa per atraure el públic. Entre aquestes en 
destaca l'experiència d'una esquiada virtual amb ulleres 3D. «Estem contents 
perquè hem tingut una mica més de públic que l'any passat, quan vam 
començar amb condicions similars», ha dit Serra, que també destaca que 
obrir «permet a hotels i restaurants de la zona tenir més ocupació». 

Les perspectives de totes dues estacions gironines per aquesta temporada 
d'esquí són bones. «Estem esperançats que nevi per tenir una bona 
temporada i poder augmentar la superfície esquiable de cara a Nadal», ha 
dit Enric Serra, en un desig que també comparteix el director de La Molina: 
«Les perspectives per Nadal són poder incrementar els quilòmetres 
esquiables i que el temps ens acompanyi», afirma Perpinyà. 

 


